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ÚMČ Praha 10

Zápis z 8 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se konalo 
dne 11. 10. 2023, na ÚMČ Praha 10, Vršovická 68, 411a,

od 17 do 18.45 hodin

Přítomní členové KB: Robert Zrzavecký, Bc. Radek Lojda, Jaroslav Štěpánek, MBA, 
Mgr. Martin Čásenský, Mgr. Matěj Štěpánek, Mgr. Stanislav Šimek

Omluvení členové KB: Jiří Komrska

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR 

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 8, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu.
2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
6. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 8, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p. Robert 
Zrzavecký. Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 
navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány členům 
elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Mgr. Martin Čásenský

Hlasování: schválení ověřovatele zápisu

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0
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Ověřovatel zápisu KB byl schválen.

Hlasování: schválení programu 8 jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Program jednání KB byl přijat.

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Renáta Havlíková úvodem předložila Zprávu PČR Praha IV za období od 1. 1. 2023 do 
30. 9. 2023 se zaměřením na Prahu 10 (bylo rozesláno elektronicky).
Statistika nápadu trestné činnosti vykazuje stále nárůst kybernetické kriminality. Jsou 
prováděny různé preventivní a osvětové akce. Bezpečnostních opatření v rámci 
fotbalových zápasů bylo 7, vyhodnoceny byly jako vysoko rizikové. Zjištěno velké 
množství přestupkového jednání, ničení zařízení, pyrotechnika, rvačky.
Budou probíhat také bezpečnostně preventivní akce. Nahlásíme PČR naše prioritní 
oblasti.
Stanislav Šimek se zeptal, zda na stadionu jsou pachatelé přestupků známí. Jak 
v kterém případě, často ale dojde k ztotožnění na základě videozáznamu.
Martin Čásenský se zeptal, jaká je situace na Gutovce a v okolí dle PČR. Určitě 
prováděná opatření měla pozitivní efekt, i když samozřejmě občas dojde k nějakému 
závadnému jednání. Místní oddělení se tomu i nadále věnuje.
Radek Lojda upozornil na místo vedle Gutovky u ul. Průběžná, kam dle našich informací 
od občanů došlo k přesunu mládeže. PČR o tom ví a MP také. Často jenom postávají a 
nic nepáchají.
Stanislav Šimek poděkoval za zlepšení situace složkám PČR a MP. Následně upozornil 
na místo u podchodu pod ul. V Olšinách, kde na lavičkách občas dochází ke koncentraci 
těchto osob.
Radek Lojda upozornil, že na tuto stranu parku je požádáno na MHMP o instalaci 
kamery MKS.
Roman Turoň uvedl, že dle jeho názoru by bylo vhodné lavičky odstranit, dělají takové 
vhodné zázemí pro kumulaci osob bez domova, alkoholiků, osob závislých na OPL atd. 
Stanislav Šimek zdůraznil, že pro odstranění laviček není příslušný odbor životního 
prostředí nakloněn.
Martin Čásenský dále upozornil na oblast Skalky, kde se zase tyto osoby kumulují. 
Roman Turoň zmínil, že došlo k prosekání zeleně, což bylo dobré.
Radek Lojda se pokouší najít shodné místo pro služebnu MP oblasti Skalky, bohužel 
nemáme tam nic vhodného v majetku, zatím ani v soukromém se nic nenašlo. Hledá se 
dál.

Dále bylo v těchto věcech diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
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Roman Turoň předložil statistický přehled MP za září 2023 (členům bylo zasláno 
elektronicky).
V poslední době dochází ve větším množství stížnosti na dopravu, zejména v souvislosti 
s fotbalem v Edenu, kdy lidé parkují všude a rezidenti potom nemají místo na 
parkování. 7domky, sídliště Vlasta, okolí stadionu. Dávají se pokuty a odtahují se. 
Probíhají akce na koloběžky, kola, atd na chodnících.
Také zmínil problém v ul. Radošovická (tramvajová smyčka), kam neziskové 
organizace vozí stravu a oblečení pro sociálně slabé osoby. Bylo by potřeba najít nějaké 
jiné vhodné místo.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček, zaslal statistiku HZS za září 2023 (rozeslání elektronicky) zjednání se 
omluvil, služební povinnosti.

5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča informoval o přetrvávajícím problému s karavany u Jižní spojky. Na příští 
jednání KB předložíme další informace k této věci.
Dále zmínil problematiku na Skalce, která dnes již byla diskutována. Do oblasti 
instaloval DP hl. m. Prahy nové lavičky.
Trvale je vyžadována také pozornost MP a PČR v oblasti, Novobohdalecká, Křeslická 
(garáže) a Novostrašnická.
Poslední dobou dochází k popíjení a znečišťování veřejného prostoru u domu 
Vršovická 64 v podloubí vedle Penny. MP na místě dělá kontroly, nelze tam ale 
vykonávat dozor permanentně.

Dále bylo o této problematice diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

6. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 
KB.
Bez návrhu.

Jednání KB bylo ukončeno v 18.45 hodin.

Příloha: Presenční listina KB č. 8
Ověřovatel zápisu

Mgr. Martin Čásenský
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Tajemník KB RMČ Praha 10

Bc. Miloš Jurča 
datum vyhotovení zápisu 
11. října 2023

Předseda KB RMČ Praha 10

Robert Zrzavecký
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